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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over
dronken rechters. (Ingezonden 9 juni
2009)

1
Is het waar dat afgelopen jaar twee
rechters zijn aangehouden wegens
autorijden onder invloed van
alcohol?1

2
Hoeveel tijd lag er tussen de data van
de delicten en de ontslagdata?

3
Zijn deze rechters in de
tussenliggende periode geschorst
geweest? Zo nee, waarom niet?

4
Is in de tussenliggende periode hun
salaris ingehouden? Zo nee, waarom
niet? Kan hun salaris alsnog worden
teruggevorderd?

5
Wat is de stand van de vervolging
van deze rechters ter zake van het
door hen gepleegde delict?

6
Zijn er met betrekking tot deze
rechters eerder aanwijzingen geweest
omtrent ongepast alcoholgebruik?

1 De Telegraaf, 8 juni 2009: «Dronken rechters
opgestapt»
http://www.telegraaf.nl/binnenland/4105352/
__Dronken_rechters_opgestapt__.html

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 26 juni
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid De
Roon (PVV) van uw Kamer over
dronken rechters (ingezonden 9 juni
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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